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Protokół Nr XXIX/21 

Z sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu 

odbytej w dniu 29 kwietnia 2021 roku 

w sali widowiskowej Miejskiej Biblioteki Publicznej  

w Ciechanowcu 

 

Obrady sesji rozpoczęły się o godz. 0900 i trwały do godz. 1029. 

Przewodniczący obrad: Marek Karolewski 

Protokolant: Wioleta Kierska 

Radni obecni na sesji: 

1. Jan Krzysztof Binaś 

2. Aneta Joanna Czarnecka 

3. Przemysław Dybowski 

4. Marek Karolewski 

5. Stanisław Szczepan Kietliński 

6. Agata Koc 

7. Krzysztof Koc 

8. Zygmunt Józef Kosk 

9. Dorota Niemyjska 

10. Tadeusz Łopaciuk 

11. Antoni Malinowski 

12. Maria Jadwiga Radziszewska 

13. Katarzyna Sylwia Wilkowska 

14. Violetta Maria Zdunek 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

 Eugeniusz Święcki – Burmistrz Ciechanowca; 

 Anna Czapkowska – Sekretarz Gminy; 

 Jadwiga Koc – Skarbnik Gminy; 

 Przemysław Ślepowroński – Radca Prawny; 

 Sołtysi i Przewodniczący Zarządu Osiedla Nr 1 – lista obecności stanowi załącznik nr 

2 do protokołu; 

 Kierownicy, dyrektorzy gminnych jednostek organizacyjnych - lista obecności stanowi 

załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Ad pkt 1 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski. Przewodniczący 

Rady Miejskiej powitał Radnych Rady Miejskiej, Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza 

Święckiego, Sekretarz Gminy Annę Czapkowską, Skarbnik Gminy Jadwigę Koc, Radnego 

Powiatu Wysokomazowieckiego Krzysztofa Pełszyka, Komendanta OSP w Ciechanowcu 

Marka Klejzerowicza, Dyrektorów Gminnych Jednostek Organizacyjnych, Sołtysów oraz 

Przewodniczącego Zarządu Osiedla Nr 1.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że na 15 Radnych Rady 

Miejskiej na sesji obecnych jest 14 Radnych i obrady sesji są prawomocne. 
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Ad pkt 2 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie z pracy Burmistrza między sesjami. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmian w budżecie gminy na 2021 rok, 

2) zwolnień od podatku od nieruchomości udzielanych w ramach pomocy de minimis, 

3) uchwalenia „Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem 

Gminy Ciechanowiec na lata 2021 - 2025 oraz zasad wynajmowania lokali 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Ciechanowiec”, 

4) utworzenia jednostki budżetowej o nazwie Akademia Odkrywców – Żłobek Miejski 

w Ciechanowcu oraz nadania jej statutu. 

7. Sytuacja finansowa i koncepcja funkcjonowania Przedsiębiorstwa Robót Komunalnych 

FARE w Ciechanowcu. 

8. Informacja o działalności Ciechanowieckiego Ośrodka Kultury i Sportu w 2020 roku oraz 

oferta dla mieszkańców gminy na 2021 rok. 

9. Ocena zasobów pomocy społecznej za 2020 rok. 

10. Przedstawienie Raportu o stanie gminy Ciechanowiec za rok 2020. 

11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

12. Sprawy różne i wnioski. 

13. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że Radni otrzymali 

proponowany porządek obrad i zapytał, czy zgłaszają inne propozycje. 

Innych propozycji nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie proponowany 

porządek obrad. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Przyjęcie porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, 

Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 

Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Katarzyna 

Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

NIEOBECNI (1) 

Włodzimierz Słonecki 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że proponowany porządek 

obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad pkt 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zgłosił wniosek o przyjęcie protokołu  

z XXVIII sesji bez odczytania. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są inne propozycje. 

Innych propozycji nie zgłoszono. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji bez odczytania. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, 

Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 

Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Katarzyna 

Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

NIEOBECNI (1) 

Włodzimierz Słonecki 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że protokół z XXVIII sesji 

został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad pkt 4 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: sprawozdanie z pracy 

Burmistrza między sesjami i poprosił Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza Święckiego 

o przedstawienie sprawozdania. 

 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki w swoim sprawozdaniu z prac między sesjami 

poinformował o takich sprawach jak: 

 

- 28 kwietnia zgłosił się do urzędu Pan Andrzej Radziszewski – mieszkaniec gminy 

Perlejewo, który nabył w gminie Ciechanowiec działkę w okolicy miejscowości 

Ciechanowczyk. Na działce tej znajdowało się dzikie wysypisko śmieci, które Pan Andrzej 

Radziszewski zlikwidował własnymi siłami. W uznaniu szczególnych zasług na rzecz 

ochrony środowiska naturalnego na terenie gminy Ciechanowiec, a także za wkład pracy 

włożony w uprzątnięcie dzikiego wysypiska śmieci, Pan Andrzej otrzymał podziękowania 

i statuetkę.  

- od 1 kwietnia 2021 r. do 31 marca 2022 r. w Gminie Ciechanowiec realizowany będzie 

projekt pn. „Usługi dotyczące transportu door-to-door wraz z poprawą dostępności 

wielorodzinnych budynków mieszkalnych w gminie Ciechanowiec”. Usługa transportowa 

door-to-door oznacza usługę indywidualnego transportu osoby z potrzebą wsparcia  

w zakresie mobilności, obejmującą pomoc w wydostaniu się z mieszkania lub innego 

miejsca, przejazd i pomoc w dotarciu do miejsca docelowego. Wszelkie niezbędne 

informacje dotyczące realizacji usługi i dokumenty do pobrania znajdują się na stronie 
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internetowej ciechanowiec.pl. W celu realizacji usługi transportu Gmina zakupiła 

samochód Volkswagen T6.1 Caravelle.  

- 1 kwietnia w postępowaniu o udzielenie zamówienia publicznego pn: „Budowa drogi 

gminnej wraz ze ścieżką rowerową w ul. Podlaskiej w Ciechanowcu wpłynęło pięć ofert. 

Najkorzystniejszą ofertę złożyło Przedsiębiorstwo Robót Drogowo-Mostowych „TRAKT” 

Sp. z o.o. Wysokie Mazowieckie na kwotę 5 787 380,23 zł.  

- 1 kwietnia podano do publicznej wiadomości ogłoszenie o przetargu ustnym 

nieograniczonym, który odbędzie się w dniu 4 maja o godz. 9:00. Przedmiotami przetargu 

są: nieruchomość gruntowa niezabudowana, oznaczona jako działka nr 3053/3  

o powierzchni 0,5000 ha, cena wywoławcza nieruchomości 182 839,50 zł brutto (netto 148 

650,00 zł + VAT 23%) oraz nieruchomość gruntowa niezabudowana, oznaczona jako 

działka nr 3053/4 o powierzchni 0,9277 ha, cena wywoławcza nieruchomości 337 412,37 

zł brutto (netto 274 319,00 zł + VAT 23% ). 

- 2 kwietnia złożono wniosek o dofinansowanie w ramach IV edycji „Programu odnowy wsi 

województwa podlaskiego – Kreatywna wieś”. Wniosek dotyczył zakupu strojów 

ludowych oraz pieca konwekcyjno-parowego. Ogólna wartość zadania to 20 tys.  

zł wnioskowana kwota to 10 tys. zł. 

- 6 kwietnia Zakończyły się konsultacje projektu dokumentu pn. aktualizacja „Planu 

Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Ciechanowiec na lata 2017-2030”.  

W wyznaczonym terminie konsultacji nie zgłoszono żadnych opinii lub uwag. Obecnie 

trwają uzgodnienia z RDOŚ w Białymstoku oraz Podlaskim Inspektorem Sanitarnym  

w sprawie uzgodnienia odstąpienia od przeprowadzania strategicznej oceny oddziaływania 

na środowisko dokumentu.  

- 6 kwietnia odbyło się spotkanie z wykonawcą w sprawie zagospodarowanie terenu wokół 

zalewu. Na stronie internetowej urzędu dostępna jest wstępna koncepcja inwestycji.  

- 8 kwietnia Gmina Ciechanowiec podpisała umowę z Open Education Group Sp. z o.o.  

z siedzibą w Białymstoku na realizację projektu pn. „Dostępne Podlaskie – szkolenia  

i doradztwo dla jednostek samorządu terytorialnego”. Projekt jest realizowany  

w Partnerstwie z Uniwersytetem w Białymstoku i w 100% jest dofinansowany ze środków 

Unii Europejskiej – Europejski Fundusz Społeczny oraz z budżetu Państwa. Projekt 

realizowany jest w terminie: 01.02.2021 r. – 31.05.2022 r.  W ramach projektu  

2 pracowników Urzędu Miejskiego zostanie przeszkolonych w zakresie stosowania 

rozwiązań ułatwiających zatrudnianie osób niepełnosprawnych oraz obowiązków 

przewidzianych dla koordynatorów dostępności. Dodatkowo w Urzędzie Miejskim zostanie 

przeprowadzony audyt dostępności instytucji, a po nim doradztwo w zakresie wdrożenia 

wypracowanych procedur. Udział pracowników delegowanych do udziału w projekcie jest 

w całości bezpłatny. 

- 12 kwietnia ogłoszono zapytanie ofertowe na „Opracowanie dokumentacji projektowo-

kosztorysowej oświetlenia ulicznego w Ciechanowcu” (ul. Sosnowa i ul. Czyżewska – 

odcinek boczny). W odpowiedzi na zapytanie w wyznaczonym terminie wpłynęło 4 oferty. 

Ofertę na kwotę łącznie 10 479,60 zł złożoną przez: PROKAT Katarzyna Glazer,  

ul. Jaśminowa 11A, Świdnik jako najkorzystniejszą wybrano do realizacji. 

- 12 kwietnia odbyło się spotkanie w sprawie dalszego funkcjonowania „Nadburzańskiej 

Sieci Szerokopasmowej”. Pod koniec maja  tego roku kończy się okres trwałości projektu. 

Gmina Ciechanowiec planuje ogłoszenie zapytania ofertowego w celu wyłonienia operatora 

aby zapewnić dostęp do Internetu mieszkańcom gminy Ciechanowiec.  

- 13 kwietnia ogłoszono przetarg na „Dostawę samochodu asenizacyjnego z funkcją 

ciśnieniowego udrażniania rur sanitarnych oraz zamontowaną czołownicą”. Termin 
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składania ofert upłynął 21 kwietnia o godz. 12:00. W wyniku postępowania przetargowego 

wpłynęła jedna oferta na kwotę 622 070, 00 zł od firmy TEST Sp. z o. o. z miejscowości 

Tychy, którą wybrano do realizacji.  

- 13 kwietnia po raz kolejny ogłoszono przetarg na zadanie: „Przebudowa istniejącego 

targowiska miejskiego przy trasie Ciechanowiec – Brańsk wraz z budową wiat 

handlowych”. Termin składania ofert upłynął w dniu wczorajszym (28.04). Wpłynęły  

3 oferty. Trwa weryfikacja ofert. (najniższa –  1 095 800,85 zł, najwyższa – 2 777 340, 00 

zł. 

- 14 kwietnia podpisano umowę z firmą PAM Pracownia Architektoniczna z Łodzi na 

zadanie pn.: „Opracowanie dokumentacji projektowo-kosztorysowej na budowę budynku 

komunalnego w Ciechanowcu przy ul. Mickiewicza, dz. Nr geod. 2869” na kwotę 

92.250,00 zł brutto. 

- 14 kwietnia odbyło się spotkanie z dyrektorem Banku Gospodarstwa Krajowego w sprawie 

dofinansowania budowy budynku mieszkalnego socjalnego.  

- 15 kwietnia ogłoszono zapytanie na: Pełnienie nadzoru inwestorskiego nad realizacją 

zadania inwestycyjnego: „Budowa drogi gminnej wraz ze ścieżką rowerową ul. Podlaska 

w Ciechanowcu”. Termin składania ofert upłynął w dniu 28 kwietnia 2021 r. Wpłynęły  

4 oferty. Jako najkorzystniejszą wybrano ofertę firmy „Projektowanie i nadzór budowy 

dróg i Mostów Zbigniew Radziszewski, z Ciechanowca” na kwotę 12 300 zł. 

- 15 kwietnia ogłoszono zapytanie ofertowe na utwardzenie części terenu kostką przy Szkole 

Podstawowej w Ciechanowcu. Termin składania ofert upłynął w dniu 23 kwietnia. 

Wpłynęły dwie oferty. Ofertę firmy Timofiejuk z Siemiatycz na kwotę 109 470,00 zł brutto 

wybrano do realizacji.  

- 15 kwietnia ogłoszono przetarg na „Przebudowę parteru budynku Szkoły Podstawowej przy 

ul. 11 Listopada 5 w Ciechanowcu w celu dostosowania do możliwości utworzenia żłobka. 

Termin składania ofert upływa w dniu 4 maja o godz. 10:00. 

- 17 kwietnia odbyła się akcja krwiodawstwa na rzecz Krystiana Zabuskiego, mieszkańca 

naszej gminy, który przebywa w szpitalu w Siedlcach. Zainteresowanie dawstwem było 

bardzo duże. W dniu 27 kwietnia ponowiono akcję. 

- 19 kwietnia podpisano umowę na „Zakup nowego samochodu osobowego na potrzeby 

Urzędu Miejskiego w Ciechanowcu”. Wykonawcę zadania wyłoniono w wyniku zapytania 

ofertowego. Zakupiony zostanie samochód marki: TOYOTA Model: RAV4. Wartość 

zadania 159 570,00 zł. Samochód dostarczy firma Auto Podlasie Sp. z o.o. Oddział 

„Toyota-Biała Podlaska” w Białej Podlaskiej. 

- 19 kwietnia Odbyło się spotkanie z prezesami Kół Gospodyń Wiejskich z terenu Gminy 

Ciechanowiec w celu omówienia uczestnictwa w akcji krwiodawstwa organizowaną przez 

Klub Motocyklistów. Planowany termin to 16 maja – niedziela.  

- 19 kwietnia przed budynkiem Urzędu Miejskiego, na wniosek Radnej Agaty Koc, stanął 

pierwszy w gminie Ciechanowiec pojemnik w kształcie serca na plastikowe nakrętki. 

Wielki pojemnik na nakrętki to nie tylko dbałość o segregację odpadów, ale przede 

wszystkim pomoc dla potrzebujących.  Mieszkańcy gminy mogą wrzucać do pojemnika 

wszelkiego rodzaju plastikowe nakrętki, bez względu na kształt, czy kolor. Zebrane 

nakrętki zostaną przekazane na zbiórkę na rzecz Nikosia Wasilewskiego, chorującego  

na SMA.  

- 20 kwietnia odbyło się spotkanie z prezesem Stowarzyszenia „Szansa” w sprawie 

przebywania uczestników Środowiskowego Domu Pomocy Szansa w Radziszewie Starym. 

Przeprowadzka zakończy się w maju br. 
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- 21 kwietnia w Urzędzie Marszałkowskim w Białymstoku została zawarta umowa, na mocy 

której ciechanowiecki samorząd otrzyma dofinansowanie z budżetu Województwa 

Podlaskiego w ramach Funduszu Wsparcia Gmin i Powiatów na kwotę 600 tys. zł na nowe 

oświetlenie drogowe w Gminie Ciechanowiec. Dofinansowanie dotyczy inwestycji  

pn. „Budowa oświetlenia ulicznego przy ul. Uszyńskiej w Ciechanowcu. Budowa 

oświetlenia drogowego na drodze powiatowej nr 2096B w miejscowości Wojtkowice-Dady 

oraz  Wymiana oświetlenia w gminie Ciechanowiec na LEDowe.” 

- 22 kwietnia została opublikowana ostateczna lista dróg, których realizacja otrzyma 

wsparcie w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. Gmina Ciechanowiec otrzymała 

niemal 7 milionów zł. (6 948 070, 81 zł.) Dzięki rządowym środkom w gminie 

Ciechanowiec zostaną zrealizowane następujące inwestycje drogowe: teren miejski:  

ul. Armii Krajowej, ul. Sienkiewicza, ul. Podlaska oraz ul. Spółdzielcza; teren wiejski drogi  

w miejscowościach: Ciechanowczyk, Przybyszyn, Dąbczyn, Czaje-Wólka i Wojtkowice 

Glinna. Dokładny wykaz inwestycji znajduje się na stronie internetowej urzędu. 

- 22 kwietnia wychodząc naprzeciw oczekiwaniom naszych mieszkańców i innych petentów 

odbyło się spotkanie w sprawie prac wdrożeniowych związanych z wprowadzeniem 

systemu płatności w Urzędzie Miejskim. Płatności będą mogły być dokonywane poprzez 

terminal bezpośrednio u pracownika merytorycznego kartą bankomatową bez konieczności 

robienia opłat w banku. 

- 23 kwietnia została opracowana dokumentacja projektowa na remont Szkoły Podstawowej 

w Ciechanowcu i w Łempicach – trwa przygotowanie dokumentacji związanej  

z postępowaniami o udzielenie zamówienia publicznego. 

- 23 kwietnia odbyło się spotkanie z prezesem firmy Glass Technika w Warszawie, która 

planuje otworzyć zakład obróbki szkła w Ciechanowcu. 

- 25 kwietnia Gmina Ciechanowiec przyłączyła się do akcji „Sprzątanie rzeki Nurzec”. 

Zebrano ponad 60 worków śmieci. Sprzątnięto brzegi rzeki Nurzec dookoła zalewu  

w Ciechanowcu. 

- 26 kwietnia Gmina Ciechanowiec otrzyma dofinansowanie z Urzędu Marszałkowskiego 

Województwa Podlaskiego w kwocie 10 tys. złotych z przeznaczeniem na zakup 

niezbędnego sprzętu dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Ciechanowcu. 

- 27 kwietnia ogłoszono zapytanie ofertowe na „Budowę ogrodzenia terenu cmentarza 

Ewangelickiego – wzdłuż ulicy Sienkiewicza”. Termin składania ofert upływa w dniu 30 

kwietnia o godz. 13:00. 

- 27 kwietnia ogłoszono zapytanie ofertowe na wykonanie remontu wielorodzinnego 

budynku mieszkalnego (budynek komunalny na rogu ulic Kościuszki i Mickiewicza) 

i ciągów komunikacyjnych w ramach poprawy dostępności architektonicznej 

wielorodzinnych budynków mieszkalnych. Termin składania ofert upływa w dniu 30 

kwietnia o godz. 14:00. 

- 27 kwietnia ogłoszono zapytanie ofertowe na zakup i dostawę używanej koparki kołowej 

na potrzeby Przedsiębiorstwa Robót Komunalnych FARE w Ciechanowcu”. Termin 

składania ofert upływa w dniu 6 maja o godz. 12:00. 

- 28 kwietnia złożono wniosek do Fundacji orlen w ramach programu Czuwamy Pamiętamy  

„Renowacja miejsc pamięci”. Zaplanowano renowację krzyży przy zbiegu ulic 

Sienkiewicza, Wińskiej i Kazimierza Uszyńskiego. Dofinansowanie wynosi 7 000 zł. 

- Blisko 34 tys. jednorazowych maseczek trafi do mieszkańców gminy Ciechanowiec  

w ramach rządowej akcji „Maseczka dla obywatela”. Każdy chętny mieszkaniec może 

odebrać bezpłatnie cztery maseczki jednorazowe, które pochodzą z rezerw strategicznych 

kraju. Maseczki będą dostępne do wyczerpania zapasów. Maseczki są do odbioru  



___________________________________________________________________________________________________ 

Protokół Nr XXIX z sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu odbytej w dniu 29 kwietnia 2021 roku 

str.7 

 

w godzinach pracy w Urzędzie Miejskim w Ciechanowcu (7.30 - 15.30). Mieszkańcy 

terenów wiejskich otrzymają maseczki od sołtysów, którzy uczestniczą w tej akcji. 

- 1 maja na Targowisku Miejskim przy ulicy Sienkiewicza w Ciechanowcu odbędzie się 

Festiwal Staroci. Organizatorzy zapraszają od godz. 7:00.  

- 3 maja odbędą się uroczystości gminne upamiętniające 230 Rocznicę Uchwalenia 

Konstytucji 3 Maja. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy Radni zgłaszają pytania  

do sprawozdania.  

 

Głos zabrał Radny Zygmunt Kosk, który poinformował, że na obrady sesji przybył Pan Andrzej 

Wojtkowski, mieszkaniec gminy Perlejewo.  

 

Głos zabrał Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki, który zaprosił Pana Andrzeja 

Wojtkowskiego na scenę i poinformował, że wcześniej w swoim sprawozdaniu powiedział  

już o zasługach jakie zostały przez niego dokonane. 

Głos zabrał Pan Andrzej Wojtkowski, który poinformował, że zrobił to, co mógł zrobić  

we własnym zakresie. Dodał, że grunt, który kupił był już bardzo zanieczyszczony, jednak 

wysypisko ciągle się powiększało. Pan Andrzej sam posegregował i uprzątnął wszystkie śmieci.  

Głos zabrał Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki, który ponownie podziękował Panu 

Andrzejowi Wojtkowskiemu zarówno w swoim imieniu jak i w imieniu Przewodniczącego 

Rady Miejskiej Marka Karolewskiego, Radnych Rady Miejskiej, Sołtysów oraz mieszkańców 

gminy Ciechanowiec za zlikwidowanie dzikiego wysypiska śmieci własnymi siłami. Dodał, 

że uda się na sesję Rady Gminy Perlejewo i jeszcze raz podziękuje Panu Andrzejowi.  

 

Sesję opuścił Pan Andrzej Wojtkowski.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy Radni zgłaszają interpelacje 

lub zapytania. 

 

Głos zabrał Radny Antoni Malinowski, który odniósł się do zakupu busa ze środków 

pozyskanych z projektu door-to-door. Zapytał, czy osoby prywatne będą mogły wypożyczać 

odpłatnie samochód.  

W odpowiedzi Burmistrz poinformował, że nie jest to samochód do wypożyczania, ponieważ 

ma on służyć do przewozu osób powyżej 60 roku życia, w szczególności osób posiadających 

orzeczenie o niepełnosprawności. 

 

Ad pkt 5 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: interpelacje i zapytania 

radnych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że w okresie między 

sesjami  wpłynęła bezpośrednio do Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza Święckiego 

interpelacja Radnego Krzysztofa Binasia, na którą została udzielona odpowiedź.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy Radni zgłaszają interpelacje 

lub zapytania. 

Nie zgłoszono.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że odpowiedź na złożoną 

interpelację zostanie udzielona w pkt 11 porządku obrad sesji.   
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Ad pkt 6 ppkt 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie  

i podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Skarbnik Gminy Jadwigę Koc  

o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Skarbnik Gminy Jadwiga Koc poinformował, że jest to duża zmiana, która została wymuszona 

przez realizację inwestycji związanej z przebudową ul. Podlaskiej w Ciechanowcu. Przetarg na 

tę ulicę ogłaszany był trzykrotnie. Wyłoniony został wykonawca, którego oferta była o wiele 

wyższa niż środki, które do tej pory były zabezpieczone w budżecie. Wobec czego ponad 

2 400 000,00 zł środków własnych gminy trzeba było dołożyć do tej inwestycji, zwiększając 

też środki własne na inne zadania gminy, takie jak montaż windy w Szkole Podstawowej, czy 

przystosowanie budynku do funkcjonowania w nim Klubu Seniora w Wojtkowicach Starych. 

Wobec powyższego został zwiększony deficyt, który zostanie pokryty kredytem 

długoterminowym. Do budżetu wprowadzone zostały również środki w wysokości 600 000,00 

zł (wpłynęły już z budżetu Województwa Podlaskiego). Środki te stanowią pomoc finansową 

dla gminy Ciechanowiec na modernizację oświetlenia ulicznego. Jednocześnie zmniejszone 

zostały środki w kwocie 4 923 000,00 zł, które były planowane do pozyskania z Rządowego 

Funduszu Inwestycji Lokalnych na budowę wodociągów i kanalizacji sanitarnej, jednak 

wnioski nie uzyskały dofinansowania. Wobec tego trzeba było zabezpieczyć kwotę  

w wysokości 64 000,00 zł na wykonanie dokumentacji technicznej na przebudowę stacji 

uzdatniania wody we wsi Radziszewo-Sieńczuch. Wprowadzone zostały środki z PFRON-u  

i z budżetu państwa na montaż windy w Szkole Podstawowej, wykonanie podjazdu przy 

budynku Przedszkola oraz uruchomienie Klubu Seniora we wsi Wojtkowice Stare.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji  

o przedstawienie opinii i wniosków wypracowanych na posiedzeniach Komisji.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof Binaś 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Zygmunt Józef Kosk 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała, że Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok. 

 

Głosowano w sprawie: 
zmian w budżecie gminy na 2021 rok.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, 
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Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 

Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Katarzyna 

Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

NIEOBECNI (1) 

Włodzimierz Słonecki 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie.  

 

Uchwała Nr 215/XXIX/21 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok stanowi załącznik 

nr 4 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie  

i podjęcie uchwały w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości udzielanych w ramach 

pomocy de minimis.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Gminy Annę 

Czapkowską o omówienie projektu uchwały.  

 

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformował, że w niniejszym projekcie zwolnienia  

z podatku od nieruchomości w ramach pomocy de minimis skierowane są do nowych 

przedsiębiorców oraz do przedsiębiorców już istniejących, którzy zrealizują na terenie gminy 

Ciechanowiec nowe inwestycje i w związku z tym utworzą nowe miejsca pracy. Projekt 

uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Prezesa Urzędu Ochrony Konkurencji  

i Konsumentów. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji  

o przedstawienie opinii i wniosków wypracowanych na posiedzeniach Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof Binaś 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Zygmunt Józef Kosk 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała, że Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości udzielanych w ramach pomocy  

de minimis.  

 

Głosowano w sprawie: 
zwolnień od podatku od nieruchomości udzielanych w ramach pomocy de minimis.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, 

Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 

Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Katarzyna 

Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

NIEOBECNI (1) 

Włodzimierz Słonecki 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr 216/XXIX/21 w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości udzielanych 

w ramach pomocy de minimis stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie  

i podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Wieloletniego programu gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem Gminy Ciechanowiec na lata 2021 - 2025 oraz zasad wynajmowania 

lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Ciechanowiec”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Gminy Annę 

Czapkowską o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że w związku z tym, że upłynął okres 

obowiązywania uchwały Rady Miejskiej w Ciechanowcu Nr 108/XXII/12 z dnia 24 września 

2012 r. w sprawie uchwalenia wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym 

zasobem Gminy Ciechanowiec na lata 2012-2016 oraz zasad wynajmowania lokali 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Ciechanowiec wystąpiła konieczność 

opracowania programu na kolejne 5 lat. Wynajmowanie lokali pozostaje na takich samych 

zasadach.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji  

o przedstawienie opinii i wniosków wypracowanych na posiedzeniach Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof Binaś 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Zygmunt Józef Kosk 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała, że Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie uchwalenia „Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym 

zasobem Gminy Ciechanowiec na lata 2021 - 2025 oraz zasad wynajmowania lokali 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Ciechanowiec”.  
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Głosowano w sprawie: 
uchwalenia „Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy 

Ciechanowiec na lata 2021 - 2025 oraz zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Gminy Ciechanowiec”,.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, 

Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 

Łopaciuk, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Katarzyna Sylwia Wilkowska, 

Violetta Maria Zdunek 

BRAK GŁOSU (1) 

Antoni Malinowski 

NIEOBECNI (1) 

Włodzimierz Słonecki 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr 217/XXIX/21 w sprawie uchwalenia „Wieloletniego programu gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem Gminy Ciechanowiec na lata 2021 - 2025 oraz zasad wynajmowania 

lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Ciechanowiec” stanowi załącznik 

nr 6 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 4 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie  

i podjęcie uchwały w sprawie utworzenia jednostki budżetowej o nazwie Akademia 

Odkrywców – Żłobek Miejski w Ciechanowcu oraz nadania jej statutu.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Gminy Annę 

Czapkowską o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że wychodząc naprzeciw oczekiwaniom 

społecznym odnośnie utworzenia Żłobka, gmina Ciechanowiec podjęła stosowane działania 

mające na celu uruchomienie Żłobka Miejskiego o nazwie Akademia Odkrywców  

w Ciechanowcu z dniem 1 września 2021 r.  Gmina Ciechanowiec otrzymała dofinansowanie 

na utworzenie nowych miejsc opieki nad dziećmi w wieku do 3 lat.   

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji  

o przedstawienie opinii i wniosków wypracowanych na posiedzeniach Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof Binaś 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Zygmunt Józef Kosk 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała, że Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie utworzenia jednostki budżetowej o nazwie Akademia Odkrywców – Żłobek 

Miejski w Ciechanowcu oraz nadania jej statutu. 

 

Głosowano w sprawie: 
utworzenia jednostki budżetowej o nazwie Akademia Odkrywców – Żłobek Miejski w 

Ciechanowcu oraz nadania jej statutu. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, 

Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 

Łopaciuk, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Katarzyna Sylwia Wilkowska, 

Violetta Maria Zdunek 

NIEOBECNI (2) 

Antoni Malinowski, Włodzimierz Słonecki 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie.  

 

Uchwała Nr 218/XXIX/21 w sprawie utworzenia jednostki budżetowej o nazwie Akademia 

Odkrywców – Żłobek Miejski w Ciechanowcu oraz nadania jej statutu stanowi załącznik nr 7 

do protokołu. 

 

Ad pkt 7  

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Sytuacja finansowa  

i koncepcja funkcjonowania Przedsiębiorstwa Robót Komunalnych FARE w Ciechanowcu.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Dyrektora PRK FARE  

o przedstawienie informacji. 

 

Dyrektor PRK FARE Wojciech Puchaczewski poinformował, że informacja o wynikach 

ekonomiczno-finansowych Przedsiębiorstwa PRK FARE za 2020 rok przedstawiona została  

w załączniku Nr 1. Poinformował, że wpływ na stan środków obrotowych na koniec 2020 r. 

miał stan środków obrotowych na początku roku. Rozwój zakładu jest bardzo mocno 

utrudniony poprzez wieloletnie zaniedbanie dotyczące cen świadczonych usług, a także 

zaniedbanie posiadanego sprzętu oraz wszystkich urządzeń wraz z sieciami wodnymi  

i kanalizacyjnymi. Dodatkowo od 2005 r. cena za wodę nie była zmieniana. Dyrektor 

poinformował, że od kwietnia została ustalona nowa cena za wodę i wynosi 2,12 zł za m3 netto, 

a ścieki 6,11 zł za m3 netto. Przedsiębiorstwo w poszukiwaniu alternatywnych źródeł 

finansowania podejmuje rozmowy z firmami budowlanymi funkcjonującymi na terenie gminy 

Ciechanowiec. Mając powyższe na uwadze Burmistrz Ciechanowca w dniu 20 kwietnia 

przekazał pismo, w którym wskazał zasadność przekształcenia Przedsiębiorstwa Robót 

Komunalnych FARE w spółkę prawa handlowego.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do przedłożonej 

informacji.  

Pytań nie zgłoszono.  

  

Sytuacja finansowa i koncepcja funkcjonowania Przedsiębiorstwa Robót Komunalnych FARE 

w Ciechanowcu stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  

 

Ad pkt 8  

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Informacja o działalności 

Ciechanowieckiego Ośrodka Kultury i Sportu w 2020 roku oraz oferta dla mieszkańców gminy 

na 2021 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Dyrektor COKiS Sylwię Kuczuk-

Szymańską o przedstawienie informacji.  

 

Dyrektor COKiS Sylwia Kuczuk-Szymańska poinformowała, że rok 2020 był rokiem 

wyjątkowym i COKiS działał z pewnymi ograniczeniami. Do marca organizowane były 

wydarzenia, następnie działalność została zawieszona, aż do czerwca. W tym czasie trwały 

prace wewnętrzne. Pracownicy szyli maseczki, wykonywali drobne prace remontowe.  

W okresie letnim rozpoczęły się prace porządkowe na zewnątrz. Wypożyczalnia sprzętu 

wodnego ruszyła w terminie. Zainteresowanie sprzętem było większe niż w poprzednich latach. 

W październiku rozpoczęły się zajęcia stacjonarne, które trwały tylko dwa tygodnie, ponieważ 

na nowo zostały ogłoszone ograniczenia. Udało się jednak zorganizować koncert na Dzień 

Kobiet i następnie działalność COKiS została ponownie ograniczona. Dyrektor poinformowała, 

że ma nadzieję, iż od maja COKiS ponownie rozpocznie swoją działalność. W 2020 roku 

zorganizowanych zostało tylko 16 wydarzeń kulturalnych, zaś w roku 2019 było ich 45.  

Od marca ruszyła „Ciechanowiecka Akcja Kulturalna”. Jest to projekt realizowany w ramach 

Programu „Dom Kultury +”. W chwili obecnej trwa badanie potencjału twórczego danej 

społeczności – udostępniona jest ankieta. Na podstawie przeprowadzonych badań zostanie 

stworzony raport, czyli konkretny dokument przedstawiający potencjał kulturotwórczy gminy 

Ciechanowiec oraz jej potrzeby kulturalne. Podczas starania się o dofinansowanie Projektu  

w Narodowym Centrum Kultury COKiS, jako instytucja dostanie dodatkowo 5 pkt. W czerwcu 

zostanie ogłoszony konkurs na inicjatywy kulturalne mieszkańców. Inicjatywy te zostaną 

zrealizowane w okresie sierpień-listopad w ilości od 3 do 7. Łączny koszt wszystkich inicjatyw 

wyniesie  22 000,00 zł. Pieniądze wpłyną z Narodowego Centrum Kultury. 16 maja 

zorganizowana została wspólnie z motocyklistami akcja zbierania krwi. Dodatkowo na 

początku czerwca w Ciechanowcu zostanie zorganizowany zlot food trucków. W trakcie 

przygotowywania jest teledysk promujący województwo podlaskie wspólnie z zespołem 

wokalnym miasta Ciechanowiec. Tekst został napisany przez muzyka Pan Sławomira 

Leszczyńskiego oraz członków zespołu i już w maju rozpocznie się nagrywanie. Jeżeli 

wszystko potoczy się zgodnie z planem to premiera odbędzie się 11 lipca. Organizowane były 

również wydarzenia online. Wydarzenia te zostały zorganizowane dzięki pomocy 

HARMONIA.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do przedstawionej 

informacji.  

Pytań nie zgłoszono. 

 

Informacja o działalności Ciechanowieckiego Ośrodka Kultury i Sportu w 2020 roku oraz 

oferta dla mieszkańców gminy na 2021 rok stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
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Ad pkt 9 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Ocena zasobów pomocy 

społecznej za 2020 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Dyrektor OPS Marzenę Kryńską 

o przedstawienie informacji. 

 

Dyrektor OPS Marzena Kryńska poinformowała, że ocena zasobów pomocy społecznej  

za 2020 rok jest narzędziem, które wprowadziła znowelizowana ustawa o pomocy społecznej  

i zastąpiła wcześniej sporządzany bilans potrzeb pomocy społecznej. W ocenie zawarte są dane 

statystyczne z zakresu sytuacji demograficznej, rynku pracy, infrastruktury społecznej, 

świadczeń pomocy społecznej. Informacje, które zostały zawarte w ocenie zasobów pomocy 

społecznej są typowo danymi statystycznymi, które mają posłużyć do opracowania budżetu  

i programów osłonowych z zakresu pomocy społecznej w kolejnych latach.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do Dyrektor OPS 

Marzeny Kryńskiej. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Ocena zasobów pomocy społecznej za 2020 rok stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Ad pkt 10 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Przedstawienie Raportu  

o stanie gminy Ciechanowiec za rok 2020. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca 

Eugeniusza Święckiego o przedstawienie Raportu o stanie gminy Ciechanowiec za rok 2020.  

 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że jest to bardzo długi dokument, 

zawierający ponad 100 stron. Dokument ten widnieje na stronie internetowej Urzędu 

Miejskiego w zakładce ‘Urząd Miejski’. Burmistrz dodał, że dyskusja nad Raportem odbędzie 

się na sesji absolutoryjnej. W związku z tym zaprosił wszystkich do zapoznania się z treścią 

całego Raportu oraz przygotowania pytań na sesję czerwcową.   

 

Głos zabrał Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski, który poinformował, że tak 

jak zaznaczył Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki, Raport o stanie gminy 

Ciechanowiec za rok 2020 będzie omawiany w czerwcu. 

 

Ad pkt 11 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Odpowiedzi  

na interpelacje i zapytania radnych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy Burmistrz Ciechanowca 

Eugeniusz Święcki chciałby udzielić odpowiedzi na złożoną interpelację.  

 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że wpłynęła do niego interpelacja 

złożona przez Radnego Krzysztofa Binasia. W interpelacji widnieje pięć pytań. Burmistrz 

poinformował, że odczyta każde z pytań zadanych w interpelacji i udzielonej na nie 

odpowiedzi. Dodał, że interpelacja wraz z odpowiedzią została zamieszczona na BIP Urzędu 

Miejskiego w Ciechanowcu.  
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Pytanie nr 1. W sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2020 r. jest m. in. dostosowanie 

pomieszczeń w budynku gospodarczym na toaletę publiczną i opłacono pracę kwotą 75 000 zł. 

Do chwili obecnej, a minęła już połowa kwietnia 2021 r., prace nie zostały ukończone, Toaleta 

jest nieczynna. Czy jest to zgodne z prawem? 

Ad 1. Na wykonanie toalety w wyniku zapytania ofertowego wybrano firmę „U Jana” Marek 

Morzy w Ciechanowcu. Na realizację tego zadania w dniu 16 kwietnia 2020 r. podpisano 

umowę na kwotę 68 000,00 zł. Zgodnie z umową realizacja zadania miała zakończyć się do 

dnia 21 grudnia 2020 r. W związku z panującą pandemią oraz złymi warunkami 

atmosferycznymi wykonawca w dniu 16 grudnia 2020 r. złożył wniosek o przedłużenie terminu 

zakończenia inwestycji do dnia 15 maja 2021 r. W dniu 18 grudnia dokonano aneksu do umowy 

zawartej w dniu 16 listopada 2020 r., w którym zmieniono termin ostatecznego zakończenia 

budowy toalety zgodnie z sugestią wykonawcy. W dniu 23 grudnia 2020 r. sporządzono 

protokół, w którym zamieszczono wykaz dotychczas wykonanych prac. Na podstawie tego 

protokołu wykonawca wystawił fakturę za wykonane prace oraz otrzymał zaliczkowo zgodnie 

z zapisem umowy pozostałą kwotę celem pokrycia kosztów zakupu materiałów pokrycia dachu 

i wykończenia toalety. Faktura została wystawiona w dniu 28 grudnia 2021 r. na kwotę 

68 000,00 zł. W interpelacji Pan Radny wskazał kwotę 75 000,00 zł, co nie jest zgodne  

ze stanem faktycznym. Nadmieniam też, że zbyt późne podpisanie umowy w 2020 r. na 

realizację zadania było uwarunkowane długim oczekiwaniem na decyzję Konserwatora 

Zabytków.  

 

Pytanie nr 2. Jaki był powód zmiany składu Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych ? Pan Burmistrz powołuje skład Komisji, ale wg wykładni Krajowej Informacji 

Skarbowej wynagrodzenie za pracę w Komisji, ustala corocznie Rada Miasta/Gminy. 

Wspominam o tym, ponieważ niektórzy sołtysi twierdzą, że mają mniejsze ryczałty niż 

członkowie Komisji, a ich obowiązki są o wiele większe. 

Ad 2. Skład Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych nie został 

zmieniony, a jedynie uzupełniony zarządzeniem z dnia 1 kwietnia 2021 r. Powodem zmiany 

składu komisji było odejście Kierownika Posterunku Policji w Ciechanowcu do innej placówki. 

W jego miejsce powołano innego policjanta oraz nowego Kierownika Posterunku  

w Ciechanowcu. Wysokość diet członków Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych ani sołtysów nie była zmieniana za mojej kadencji. Są to kompetencje Rady 

Miejskiej. Żaden z radnych ani też Pan nie wnioskował o ich zmianę, dlatego też zupełnie nie 

rozumiem Pana pytania.  

 

Pytanie nr 3. Czy niewskazane byłoby, aby wnioski o dopłaty dla rolników, pomagali wypełnić 

niektórzy z emerytowanych pracowników Urzędu Miasta. Mieliby dodatek do emerytury  

i kontakt ze swoim, byłym miejscem pracy. 

Ad 3. Od trzech lat wnioski na dopłaty obszarowe dla rolników wypełniane są wyłącznie drogą 

elektroniczną. Z informacji otrzymanych od rolników oraz pracowników Urzędu Miejskiego  

w Ciechanowcu wiem, że osoby wypełniające wcześniej wnioski miały problemy z obsługą 

programów informatycznych. Wówczas informatyk Urzędu musiał ciągle pomagać wypełniać 

takie wnioski. W tym roku po raz ostatni też, jest zatrudniona osoba na umowę zlecenie tego 

zadania. Osoba ta, nie tylko wypełnia wnioski dla rolników ale też szkoli pracownika Urzędu, 

który w przyszłym roku będzie miał to zadanie w swoim zakresie czynności nieodpłatnie  

w ramach swoich obowiązków. Osoba, która wypełnia wnioski, zadanie to realizuje zarówno 

w Urzędzie jak też dojeżdża do interesantów, nie mających możliwości przyjazdu do Urzędu. 

Podkreślam, że wypełnianie wniosków dla rolników nie jest zadaniem Gminy. Gmina 

Ciechanowiec jako jedyna z nielicznych, jest gminą która takie usługi świadczy. W dobie 

starzejącego się społeczeństwa gminy należy zatrudniać młodych ludzi. To oni tylko mogą 

zahamować postępujący regres gospodarczy i przyspieszyć rozwój gminy.  
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Pytanie nr 4. Osoby korzystające z siłowni, na terenie po starym „Zieleniaku”, proszą  

o ustawienie tam kosza na śmieci. Nie ma gdzie wyrzucić nawet papierka po cukierkach. 

Ad 4. Kosz na terenie siłowni był ustawiony. Niestety, ale jego usytuowanie ciągle zmieniało 

się. Znalazł się nawet na posesji prywatnej. Jest to pojemnik 120 l. Aktualnie został ponownie 

umieszczony na placu. Informuję też, że ustawianie koszy na mieście jest zadaniem 

Przedsiębiorstwa Robót Komunalnych FARE w Ciechanowcu, a nie Burmistrza. Lokalizacja 

jednego kosza nie powinna być też przedmiotem interpelacji. Zgodnie z art. 24 ust. 4 ustawy  

z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (t.j. Dz. U. z 2020 r. poz. 713 z późn. zm.) 

interpelacja powinna dotyczyć spraw o istotnym znaczeniu dla całej gminy. 

 

Pytanie  nr 5. W całym mieście są problemy z zapadającymi się studzienkami kanalizacyjnymi 

na ulicach, głównie przelotowych, wojewódzkich. Myślę, że należałoby zwrócić uwagę 

WDDKiA w Białymstoku, która nie kwapi się z ich naprawą. 

Ad 5. Przez wiele lat w zakładzie nie przeprowadzono żadnych konserwacji sieci 

wodociągowych i kanalizacyjnych, co spowodowało że obecnie jest duża ilość niesprawnych 

hydrantów ppoż., zasuw czy nawiertek na sieci wodociągowej. Przepompownie wody  

w miejscowości Malec i Radziszewo Stare posiadają braki w osprzęcie co skutkuje 

nieprawidłowym ich działaniem i przekłada się na słabe i niestabilne ciśnienie na sieciach.  

Na sieciach kanalizacji sanitarnej jest duża ilość zapadających się studzienek oraz popękanych 

włazów kanalizacyjnych, a przepompownie ścieków ulegają częstym awariom.  

Nie prowadzono również prawidłowej eksploatacji i konserwacji oczyszczalni ścieków.  

Brak wykonywania planowanych przeglądów sita Hubera, pomp szlamowych, sprężarek, 

dmuchaw czy szaf sterowniczych, brak zamontowanych pomp w zbiornikach retencyjnych jest 

przyczyną częstych awarii podzespołów oczyszczalni i wysokich kosztów oczyszczania 

ścieków. Niestety zakład nie jest w stanie sfinansować naprawy i usunięcia wszystkich tych 

zaniedbań z ubiegłych lat, ponieważ przez dłuższy okres była źle prowadzona polityka cenowa 

za świadczone usługi, co doprowadziło do trudnej sytuacji finansowej zakładu. Do zadań Rady 

Miejskiej należy uchwalanie budżetu Gminy. Nigdy Pan jako radny (a jest Pan już kolejną 

kadencję) nie wnioskował o zaplanowanie w budżecie środków na poprawę infrastruktury 

wodno-kanalizacyjnej w gminie. Jako Burmistrz znam doskonale problem i staram się 

pozyskać fundusze zewnętrzne. Na ten cel są złożone wnioski o dofinansowanie inwestycji  

i czekamy na ich wyniki. 

 

Następnie Burmistrz poinformował, że zadaniem Rady Miejskiej jest uchwalanie budżetu 

gminy. Dodał, że nie wpłynął wniosek o ujęcie w budżecie naprawy zapadających  

się studzienek kanalizacyjnych. W związku z tym Burmistrz zaproponował, że z roku 2022 

można zdjąć niektóre inwestycje i na ich miejsce wprowadzić naprawę studzienek i hydrantów, 

ponieważ stanowi to ogromny problem. Burmistrz dodał, że w chwili obecnej dla niego 

największym problemem jest pogorszenie się jakości wody do spożycia w wodociągu we wsi 

Radziszewo-Sieńczuch. Nierozstrzygnięte są jeszcze wnioski na wykonanie stacji uzdatniania 

wody we wsi Radziszewo Stare i we wsi Pobikry.  

Burmistrz poinformował, że Dyrektor PRK FARE dostał od niego na tą chwilę słowne 

upoważnienie do przeprowadzenia przeglądu hydrantów i studzienek(trzeba wymienić 

najgorsze studzienki i uruchomić hydranty, które nie funkcjonują).  

 

Głos zabrał Radny Krzysztof Binaś, który podziękował za udzielone odpowiedzi na pytana 

zawarte w interpelacji. Dodał, że odniesie się jeszcze do tej wypowiedzi na piśmie.  
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Ad pkt 12 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Sprawy różne i wnioski.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy ktoś z Radnych chciałby 

zabrać głos. 

 

Głos zabrał Radny Krzysztof Koc, który poinformował, że w 100 % zgadza się z wypowiedzią 

Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza Święckiego w sprawie interpelacji. Poinformował,  

że większość studzienek, które utrudniają przejazd samochodami obniżone są na drogach 

wojewódzkich (ul. Mickiewicza, ul. Łomżyńska, ul. Sienkiewicza i w części ul. Czyżewska). 

Dodał, że Przedsiębiorstwo PRK FARE ogranicza się tylko do eksploatacji tych  kanalizacji  

i niejednokrotnie mają nawet problem z otwarciem tych włazów. Poinformował, że według 

niego należałoby załatwić tę sprawę poprzez właścicieli dróg, do których należą studzienki.  

 

W odpowiedzi głos zabrał Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski, który 

poinformował, że kanalizacja sanitarna jest własnością gminy i jej naprawa należy do zadań 

gminy.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy ktoś chce jeszcze zabrać głos.  

 

Głos zabrał Dyrektor PRK FARE Wojciech Puchaczewski, który poinformował, że naprawą 

studzienek kanalizacyjnych powinno zajmować się PRK FARE i nawet w ostatnim czasie jedna 

studzienka na ul. Mickiewicza została naprawiana. Natomiast naprawa studzienek burzowych 

należy do Podlaskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich w Białymstoku.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy ktoś chce jeszcze zabrać głos.  

Głosu nie zabrano. 

 

Ad pkt 13 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski podziękował za udział w sesji i zamknął 

obrady XXIX Sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu. 

 

Integralną część protokołu stanowi nagranie na dysku optycznym DVD, które jest 

przechowywane. 

 

 

Protokołowała: 

 

Wioleta Kierska 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

Marek Karolewski

 


